
Referat af bestyrelsens møde torsdag d. 21.5.15 med John Tofting og 

Anni Favilla ang. vores fælleslokaler. 

 

På mødet kunne vi ikke finde fælles fodslag ang. forslag til hvad vi vil 

bruge vores fælleslokaler til fremadrettet, bestyrelsen vil dog stadig lave 

et forslag klar til afdelingsmødet. 

 

Markvandring d.21.5.15:  

Der er bestilt nye måtter til opgangene, da mange er i stykker eller for 

tunge for hjemmehjælperne.  

 

Husk vi har bestyrelsesmøde torsdag d.11.6.15, hvor I alle er velkomne 

til formødet kl. 18 – 18.45  

 

Mvh. Bestyrelsen. 

  


